
Notulen Overlegvergadering MR 
 

Datum: 23 mei 2024 

Aanwezig: Mike Hendriks (voorzitter), Anne Baauw, Hester Boll, Tim van der 

Maten, Jaap Schut, Jorieke Streef (klantgroepmanager), Miranda 

Wikkerink  

Met kennisgeving 

afwezig: 

Spiros Chalos 

Gast: Lowie van Eck, aspirant lid (digitaal) 

Kees Jansen, ambtelijk secretaris 

Max Janssen, schoolleider Bosschool 

  

1. Opening en mededelingen: 

De voorzitter opent om 18.39 u. de vergadering en heet ieder hartelijk welkom. 

a. Lowie is online aangesloten. 

b. Spiros heeft zich af moeten melden vanwege werk. 

c. Stand van zaken vakantierooster. Jorieke geeft een toelichting. De inbreng 

van de MR m.b.t. het vakantierooster is in het MT besproken, maar dat 

heeft niet tot andere inzichten of besluiten geleid. Vanwege de geringe 

omvang van het totaal van de organisatie is het niet opportuun per 

vestiging aparte data te hanteren. De AOB heeft geen lesvrije dagen, 

waardoor de laatste lesvrije dag voorafgaand aan de zomervakantie niet 

realistisch is.. Wel zal de AOB voor de rest zoveel mogelijk het 

vakantierooster volgen zoals het ook voor de scholen geldt. 

d. Max vertelt een aantal zaken betreffende de Bosschool.  

• Vandaag is er een ontruimingsoefening geweest. Voor het eerst 

gebruik gemaakt van evacuatiematrassen voor rolstoelgebruikers die 

op de etage zitten. Twee minuten na het alarm was iedereen in de 

kapel.  

• Ook voor het overige worden alle plannen voor veiligheid en medicatie 

bijgewerkt en aan de praktijk gespiegeld. 

• Er worden twee leerkrachten en een orthopedagoog geworven. Dat lijkt 

goed te komen. Met name de werving van de orthopedagoog kan wel 

tijd kosten. De vraag is of dit zonder extern bureau gaat lukken. 

• De sluiting van het zwembad heeft impact voor het lesprogramma. Het 

onderzoek naar alternatieven gaat voort. 

• De ‘schoolfoto’ van dit jaar wordt voorbereid. De schoolfoto betreft 

leerlingresultaten, waarvan op schoolniveau inzicht wordt verkregen. 



e. Stand van zaken werkverdelingsplan/werkdrukmiddelen. Jorieke geeft een 

toelichting. Momenteel kan dit onderwerp nog niet formeel op de agenda. 

Dat zal in juni wel gebeuren. 

f. Mike zal voor de vergaderingen van de MR een Jabra bestellen via Tessa. 

2. Stabiele teksten schoolgidsen 

Tijdens de vorige vergadering is al een en ander besproken over deze teksten. De 

MR heeft commentaar gegeven en dit commentaar is met name door Marit en Ruth 

verwerkt. 

De MR is tevreden over het proces tot op heden en vraagt of het proces volgend 

jaar op dezelfde wijze kan verlopen. Jorieke wil graag terug naar het proces zonder 

‘tweetrapsraket’. Ze zou het liefst niet langer een bestaande tekst willen 

optimaliseren, maar een compleet nieuwe tekst maken. Ze realiseert zich dat ze 

daar vroegtijdig mee moet starten. en het is de vraag of dit onderwerp vanwege 

andere prioriteiten op de planning zal staan voor volgend schooljaar. 

3. Toekomst Beleving 

Zoals eerder besproken is zal de donkere Beleving (voorlopig) worden 

ondergebracht bij Bartiméus Onderwijs. De vraag is wat de zienswijze van de MR is 

op dit plan. 

Jorieke licht het meegezonden memo toe. Met name de activiteiten van buiten de 

onderwijsdoelstellingen zullen additioneel bekostigd moeten worden. Als echter 

ouders of leerlingen van andere scholen komen zou dat wel vanuit onderwijsgelden 

kunnen worden bekostigd. Er blijft met vrijwilligers gewerkt worden, maar een 

coördinator in schaal 9 of 10 zal ingezet moeten worden voor planning en werving 

van bezoekers. De aansturing komt onder de schoolleider AOB. De MR vraagt of dit 

niet te druk voor Eric wordt, mede in het licht van de resultaten van de AOB blijkens 

het jaarverslag. Jorieke meldt dat hem een managementassistent wordt 

toegevoegd. 

De gevolgen en de mogelijkheden voor de VSO Zeist (klaslokaal van de toekomst, 

lunches door leerlingen, drukte e.d.) zullen ook geëvalueerd worden. 

4. Gebruik Parro 

In een eerdere overlegvergadering kwam ter sprake dat het gebruik van Parro in de 

contacten met ouders per school nogal divers was. Ter informatie voor uitsluitend 

de MR een memo over het gebruik van dit middel om met de ouders te 

communiceren. Zo blijkt dat in Lochem weliswaar Parro gebruikt wordt, en ouders 

bijvoorbeeld ook nog mails krijgen. Ook lijkt het lastig om de domeinen van Zeist en 

Lochem te scheiden. Die vestigingen worden door Parro als één school ‘gezien’. Het 

formeren van groepen zit nog niet goed in het systeem. 



5. Camerabeleid 

Binnen Bartiméus als geheel wordt het beleid voor het gebruik van camera’s nader 

vormgegeven. Aangezien binnen Bartiméus Onderwijs het accent van dit beleid zal 

liggen op het veiligheidsaspect heeft de MR op basis van art. 10 onder e Wms een 

instemmingsbevoegdheid.  

De MR vraagt hoe e.e.a. zich verhoudt met de ontwikkelingen van domotica. Het 

stuk wat voorligt gaat vooral over vaste camera’s die dienen voor de beveiliging van 

gebouwen en terreinen. 

De MR vraagt wie de beelden – na incidenten – mogen bekijken. De teamleider is de 

eerst aangewezene om dat te doen. 

‘Als dat afgerond is, wordt beleid ontwikkeld rond het gebruik van social media en 

mobiele apparatuur (met name gebruik Whatsapp op mobiele telefoons).’ De MR 

vraagt wat dat betekent. Het betekent dat er t.z.t. nieuw en concreet beleid over 

komt. Deze zin in het document kan dus beter verwijderd worden. Ze schept nu 

alleen verwarring. 

De MR vraagt naar de software in de camera’s. Zijn ze geschikt voor 

warmteherkenning of gezichtsherkenning? Jorieke zal deze vraag doorspelen. 

Het voorliggende stuk bevat een kader. Wanneer de uitwerking uitgebreider wordt 

dan in het stuk gesuggereerd wordt zal het zeker opnieuw aan de MR worden 

voorgelegd. 

6. Bestuursverslag 2023 

Art. 8 lid 2 onder c Wms verplicht het bevoegd gezag jaarlijks vóór 1 juli de MR het 

jaarverslag als bedoeld in art. 157 WEC te doen toekomen. Jorieke geeft aan dat 

ook dit verslag een optimalisatie betekent ten opzichte van vorig jaar, maar het 

blijft een uitgebreid verhaal. 

De MR heeft een aantal vragen en opmerkingen: 

• De MR constateert dat er nog veel ‘oranje’ velden zijn, maar dat er ook veel 

gebeurd is. Eerder waren er meer (rode en) oranje kwaliteitstegels. Het feit 

dat ook de oranje velden gecommuniceerd worden duidt ook op een gezond 

bestuurlijk lef en zelfbewustzijn.  

• Een succesfactor die wordt genoemd is stabiel leiderschap. Gelet op de 

leeftijden van de schoolleiders is het de vraag of dat helemaal te realiseren is. 

Moet er een kweekvijver voor schoolleiders worden ingericht? Jorieke heeft 

ervaren dat stabiel scholleiderschap essentieel is, maar ook realiseert ze zich 

dat mensen veelal niet meer dan zeven à tien jaar bij Bartiméus Onderwijs 

zullen werken. Naar een interne kweekvijver doet Wilma onderzoek. Max vult 

aan dat niet alles, niet elk onderwerp bij de schoolleider moet worden belegd. 

Door zaken te verdelen over collega’s wordt e.e.a. minder afhankelijk van de 

persoon van de schoolleider. 

• Het onderwijscurriculum staat op oranje. Dat komt door de invoering van 

burgerschap. Het curriculum voor dat domein is ‘under construction’.  



• Bij de AOB is de kwaliteitsmeting lastig, maar we proberen dit wel vast te 

pakken. Daar moet nog veel gebeuren, én er gebeurt al veel, maar hoe leg je 

dat vast? De onderwijsinspectie let vooral op wat vastgelegd is/kan worden. 

Wat niet op papier staat lijkt voor de onderwijsinspectie niet te bestaan. 

• Op p. 24 staat een verkeerde verwijzing naar bijlagen.  

7. Vaststellen verslag en doornemen actielijst 

Het verslag van de vergadering van 18 april 2024 wordt doorgenomen en 

vastgesteld. 

Marjo de Quack heeft gevraagd de MKA de volgende keer te agenderen. 

Actiepunt 33 blijft staan. Jan wil daarover zelf in gesprek. 

De punten 35 en 36 kunnen geschrapt worden. 

Actiepunt 38 komt de volgende keer terug. 

8. Rondvraag 

Miranda vraagt naar de promotiefilmpjes voor op de website die enkele maanden 

geleden zijn gemaakt. Jorieke meldt dat het een afrondende fase is. Er moet nog 

audiodescriptie1 worden toegevoegd. 

Jorieke komt terug op de gevraagde evaluatie van de MTO. Ze heeft de vragen van 

de MR bekeken, en constateert dat de elementen waarnaar de MR vraagt nog niet 

geëvalueerd kunnen worden. Pas in februari is e.e.a. ingevoerd. Haar voorstel is dat 

in juni de kwartaalrapportage te bespreken en aan Eric en Kees Klapwijk te vragen 

of zij een verhaaltje over de eigen vestiging kunnen houden. Dan kan in het najaar 

van 2024 een ‘gewone’ evaluatie plaatsvinden. 

Jorieke meldt dat de MR-vergadering van december samenvalt die van de raad van 

toezicht. Kan de begroting naar de novembervergadering of kan de 

decembervergadering een week eerder plaatsvinden, is de vraag van Marcel 

Dopper. 

Verder is er niets voor de rondvraag. 

9. Sluiting 

De voorzitter dankt iedereen voor de inbreng en sluit de vergadering. 

Vastgesteld op: 
27 juni 2024 

 
1 Audiodescriptie maakt televisieseries, films, theater, musea en sportevenementen 

toegankelijk voor mensen die slechtziend of blind zijn. Een stem beschrijft tussen de 

dialogen door wat er in beeld is te zien. Door deze extra uitleg is het verhaal voor mensen 

met een visuele beperking veel beter te volgen. Wat beschreven wordt zijn bijvoorbeeld 

personages, gezichtsuitdrukkingen, plaatsbepalingen en ontwikkelingen in de verhaallijn of 

wedstrijd. 



Actiepunten 

 

 Actie  Wie  Uiterlijk  

33 Uitzoeken hoe de raad van bestuur invulling geeft aan 

de opdracht toe te zien op de identiteit van de 

stichting en het onderwijs 

Jorieke 240314 

38 Aanlevering werkverdelingsplan Jorieke 240515 

39 Jabra bestellen voor MR-vergaderingen Mike/ 

Tessa 

240627 

40 Vraag naar de mogelijkheden van de 

(bewakings)camera’s (warmteherkenning, 

gezichtsherkenning e.d.) 

Jorieke 240627 

 

 

Vergaderdata MR Bartiméus Onderwijs 2023-2024 

 

Vooroverleg Verzending agenda en 

stukken 

Overlegvergadering 

17 juni 2024 20 juni 2024 27 juni 2024 

9 september 2024 12 september 2024 19 september 2024 

7 oktober 2024 10 oktober 2024 17 oktober 2024 

4 november 2024 7 november 2024 14 november 2024 

2 december 2024 5 december 2024 12 december 2024 

 

Onderwerp Agenda OV 

Herijkte visie onderwijs Doorlopend 

Hoogte ouderbijdrage Mei 2024 

Werkverdelingsplan Mei 2024 

Jaarverslag Stg. Bartiméus Onderwijs Juni 2024 

Supplementen schoolgidsen Juni 2024 

MKA Juni 2024 

Kwartaalrapportage MTO Juni 2024 

Begroting 2024, waaronder die voor de MR November 2024 

 

 


